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Dr. Li obtained her Ph.D. degree from China Pharmaceutical University in 1999, and then 

worked as a post-doctoral research fellow in Institute of Materia Medica of Chinese Academy of 

Medical Sciences and Peking Union Medical College (CAMS & PUMC). In 2001, she was 

sponsored by Japan Society for the Promotion of Science to work as a post-doctoral research 

fellow in Niigata University, Japan. From 2003 to 2007, she engaged in the study of bioactive 

compounds in The National Center for Drug Screening, Shanghai Institute of Materia Medica, 

Chinese Academy of Sciences. Her research in The Chinese University of Hong Kong during the 

period 2007 to 2011 mainly focused on the toxicity of natural products. She has rich experience 

in the research of natural product chemistry, and has published more than 30 research articles in 

number of international journals including Journal of Hepatology, PNAS, Molecular 

Pharmaceutics, Journal of Natural Products and etc.    

 

Education:  

July, 1994, B. Sc. (West China University of Medical Sciences, Chengdu, Sichuan Province, 

China ) 

July, 1999,  Ph. D. (China Pharmaceutical University, Nanjing, Jiangsu Province, China) 

 

Professional Chronology: 

September, 1999 - October, 2001           Institute of Mataria Medica, CAMS & PUMC 



November, 2001 - November, 2003       Niigata University, Japan 

December, 2003 - October, 2007           The National Center for Drug Screening, Shanghai 

Institute of Materia Medica, CAS 

November, 2007 - August, 2011            The Chinese University of Hong Kong, Hong Kong 

September, 2011-present Assistant Professor, Macau Institute for Applied Research 

in Medicine and Health, Macau University of Science 

and Technology 

 

 

Teaching Subjects:  

Natural Product Chemistry 

 

Research Fields:  

Natural Product Chemistry, including the isolation, structural elucidation, and structural 

modification of natural products, and the qualification and quantification of bioactive natural 

products and metabolites. 
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 李娜助理教授 1999 年畢業於中國藥科大學藥物化學專業，獲得理學博士學位。1999年至 2001 年在中國醫學科學院協和醫科大學（CAMS&PUMC）藥物研究所從事博士後研究工作。2001年獲得日本學術振興會（Japan Society for the Promotion of Science）博士後基金的資助，赴日本新潟大學從事博士後研究。2003 年至 2007 年，在中國科學院(CAS)上海藥物研究所/國家新藥篩選中心擔任副研究員，主要從事中藥活性成分的研究工作。
2007 年至 2011 年，在香港中文大學生物醫學院從事中藥毒理方面的研究工作。在天然產物研究方面具有豐富的經驗。到目前為止，在 PNAS, Journal of Hepatology, Molecular 

Pharmaceutics, Journal of Natural Products, Analytica Chimica Acta 等雜誌上共發表研究性論文 30多篇，其中 SCI 論文 26篇。申請國際發明專利 5 項，國家發明專利 2項。 

 学历学历学历学历:  

1994年 7月，华西医科大学（现四川大学华西医学中心）学士学位 
1999年 7月，中国药科大学理学博士学位 

 工作经历工作经历工作经历工作经历: 



1999年 9月-2001 年 10月，中國醫學科學院協和醫科大學藥物研究所 

2001年 11月-2003年 11月，日本新潟大學 

2003年 12月-2007年 10月，中國科學院上海藥物研究所/國家新藥篩選中心 

2007年 11月-2011年 8月，香港中文大學 

2011年 9月-今，澳门科技大学，助理教授 

 授课科目授课科目授课科目授课科目: 中藥化學 
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